
 
 

 
 
 
 
 
Skolebestyrelsesmøde 

 
Den 5. december 2019 

 
 

Tidspunkt:      Tirsdag 26.11 2019 kl. 18-20.30 
            
 
Sted:    Lærerværelset 
 
 
 
Dagsorden: 
 
19 – 26 Godkendelse af referat 
  
19 - 27 Høringssvar styrelsesvedtægter 
 Bilag vedlagt 
 Bestyrelsen indgiver svar om, at ændringen er taget til ef-

terretning. 
Dog undrer vi os over, at det mobile kompetencecenter 
står nævnt som en indsats for de ordblinde. Ændring af 
6.5. i bilaget er nødvendig efter dette års budget. 
 

19 - 28 Budgetopfølgning 
 Vi har fået nyt økonomisystem. Budget pr. 31.10.19 blev 

gennemgået. Det går som forventet, og vi ender i balance.  
 

19 – 29 Kvalitetsrapport 2018-2019 
 Bilag vedlagt – bestyrelsen skal give kommentar på sidste 

side 
 Gennemgang af udvalgte punkter. Særligt fokus på vores 

indsats omkring styrkelse af fællesskabet i hele huset på 
tværs af afdelinger.  
Drøftelse af elevfravær og procedure herfor. Bestyrelsen er 
overraskede over omfanget af fravær. 
Nedslag i trivselsmålinger og karaktergennemsnit. 
Bestyrelsens kommentar til kvalitetsrapporten: Man hæfter 
sig positivt ved skolens løfteevne og karaktergennemsnit 
over en treårig periode. Andelen af unge i gang med en 
ungdomsuddannelse efter 15 måneder bemærkes også po-
sitivt. 
Fokus på den del af trivselsmålingen, der peger på, at ele-
verne ikke trives som vi kunne ønske os. Vi oplever mang-
lende tid til den enkelte elevs trivsel i travle hverdage. 
 

19 – 30 Digital IT-handleplan 
 Højslev Skole har udarbejdet udkast til lokal handleplan 

inden for området. Drøftelse og evt. godkendelse i besty-
relsen ønskes. Herunder også opfølgning på udgifter til 
elevdevices. Bilag vedlagt. 

 Gennemgang af IT-handleplanen og vores vægtning af kul-
tur- og dannelsesdelen. 
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19 - 31 Usikker skolevej - drøftelse 
 Bekymring for færdslen foran skolen og ad den private vej 

op mod skolen. Drøftelse af handlemuligheder. 
 Der er opsat skilt ved P-pladsen ved det gamle tandlæge-

hus. Denne P-plads er forbeholdt personalet. Der er daglig 
basis for farlige situationer med den massive forældretra-
fik, der er nu. 
Skolen kontaktes ofte af forældre, fragtmænd og bus-
chauffører, som bekymrer sig for børnenes sikkerhed. 
Der er et parkeringsprojekt på tegnebrætter, som teknisk 
forvaltning samarbejder med Jesper og Louise om. Der er 
for mange farlige situationer som organiseringen foran 
skolen er nu, hvor børnene krydser ind og ud mellem bi-
lerne. Bestyrelsen er meget bekymrede for den trafikale 
situation og ønsker en omlægning af forholdene snarest. 
Louise orienterer forældre og elever om at passe på i tra-
fikken, og der arbejdes videre med skitseforslag mm. 
 

19 - 32 Drøftelse af elevers mulighed ofr at forlade skolens 
grund i pauserne 

 Elevrådet ønsker dette punkt drøftet i bestyrelsen 
 Der er ikke opbakning til dette. Vi har tilsynspligten. Sam-

tidig er der fornemmelse for, at det næppe er salater, der 
kommer retur fra elevernes indkøbstur til Brugsen men 
sodavand og dagens kage. 
Vi arbejder i stedet videre med en anden frokostlevering 
på skolen. Se pkt. 34. 
 

19 - 33 Orientering fra formand og ledelse 
 Aula er i luften. Der er ikke meget, der fungerer som vi 

kunne drømme om. 
Hverken forældre- eller medarbejderfladen er tilfredse. 
Eleverne er tilfredse med deres brugerflade. 
Der er udfordringer med nettet i lokale i4. Vi har haft be-
søg fra IT-afdelingen, som ikke kan identificere problema-
tikken. Vi kontakter dem igen. 
 

19 - 34 Udvalg i skolens bod 
 Bestyrelsen drøfter muligheden for et skift i udbud i sko-

lens bod 
 Vi prøvesmager mad fra Nr. Søby Hallens nye madtilbud. 

Vi går videre med denne løsning og kontakter hallen og 
forhører os om mulig opstart, app og mulighed for bestil-
ling aftenen før levering. 
 

19 - 35 Evt. 
 Punkt fra bestyrelsesmedlem: 

Ønske fra forældrene om at få lov til at hjælpe til med are-
alvedligeholdelse forår og efterår. Louise tager punktet til 
Jesper. 
 

 
 
Vel mødt! 
 
Søren Sørensen og Louise Høybye 


